
证书编号：ISC-Q-2019-0301

兹 证 明

成安县优胜教育科技有限公司

统一社会信用代码：91130424MA08HRHU4W
注册地址：河北省邯郸市成安县高庄村

审核地址：河北省邯郸市成安县学院路与一环路交叉口北 20米

管理体系符合

GB/T19001-2016/ISO9001:2015标准要求
认证范围：

教学仪器、多媒体教学设备、幼儿玩具、实验室设备和仪器、办公家
具、厨房设备、学生课桌椅、床、心理咨询室设备、音体美器材、录播教
室设备、教学一体机、数字化教室、电子显示屏、办公用品、白板一体机
和软硬件的销售；

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准。

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2019年 04月 25日
变更日期：2021年 04月 26日
有效期至：2022年 04月 24日

证书二维码

质量管理体系认证证书

地址：北京市朝阳区北苑路 168 号 1 号楼 16 层 1603 电话：（+86 10）8225 2376 www.china-isc.org.cn



Registration No. ISC-Q-2019-0301

This is to certify that

Chengan Yousheng Education Technology Co. LTD

The social credit code：91130424MA08HRHU4W

Registered Address: Gaozhuang Village, Chengan County, Handan City, Hebei Province

Audit Address: 20 meters north of the intersection of Xueyuan Road and Yihuan Road, Chengan

Which is in conformity with

GB/T19001-2016/ISO9001:2015

This certificate covers the following scope of

Instrument, the multimedia teaching equipment, children's toys, laboratory equipment and instruments,
office furniture, kitchen equipment, student desks and chairs, bed, psychological consulting room, the
sound body beauty equipment, recorded the classroom equipment, digital classrooms, teaching machine,
electronic display screen, and office supplies, board machine software and hardware sales.

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision
and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)
Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date：2019-04-25

Change Date：2021-04-26

Expiration Date: 2022-04-24

Cert code

Quality Management System Certificate

Add：Floor 16, 1603, Building 1, 168 Beiyuan Road, Chaoyang District, Beijing,china. TEL（+86 10）82252376


